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Ajuntament d’Argentona

CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS

Acta número 4/2014

Acta de la sessió ordinària celebrada pel Consell municipal d’esports en data 17 de
desembre de 2014.

A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 17 de desembre de 2014 es reuneixen a
les dependències municipals de l’Ajuntament d’Argentona per tal de celebrar sessió
ordinària del Consell municipal d’esports els següents membres de la mateixa:

Sra. Montse Cervantes i Codina, Regidora d’esports i Presidenta del Consell
Sr. Albert Bravo i Castelló, Cap d’Instal·lacions Esportives

Sr. Adrià Arregui i Valdivieso, representant del Club Bàsquet Argentona
Sr. Antoni Rabassa i Españó, representant del Club de Futbol Argentona
Sr. Benito Rodríguez i Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona
Sr. Domènec Casabella i Duran, representant dels Veterans/es de Bàsquet d’Argentona
Sr. Ivo Claus i Soria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona
Sr. Joan Puyo i Gatius, President de l’Handbol Club Argentona
Sr. Jordi Navarro i Costas, President del Club d’Agility Maresme
Sr. Marc Molina i Sandoval, President de l’Handbol Club Laietà Argentona
Sr. Ricardo Fernàndez i Vidal, President del Club Petanca Cros
Sra. Carme Famadas i Soler, Presidenta dels Veterans/es de Bàsquet d’Argentona
Sra. Griselda Álvarez i Guasch, representant del Club Bàsquet Argentona
Sra. Judith Espinalt i Brillas, representant del Patinatge Artístic Argentona
Sra. Maria Soler i Noé, representant dels Veterans/es de Bàsquet d’Argentona
Sra. Núria Rus i Parera, representant del CE Boccia 360 Argentona

Sr. Gil Mas i Julià, Director d’activitats esportives i Secretari del Consell

Essent les 20:05 hores s’inicia la sessió amb el següent ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta anterior

Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 3/2014, de data 17 de setembre de
2014, s’aprova per unanimitat.

2. Consells municipals d’esports per a l’any 2015

La Sra. Montse Cervantes proposa les següents dates:

18 de març, a les 20 hores
17 de juny, a les 20 hores
16 de setembre, a les 20 hores
16 de desembre, a les 20 hores

No hi ha cap objecció al respecte, i per tant, s’accepta per part de tots els assistents.
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3. Subvencions per a les entitats esportives d’Argentona per a l’any 2015

La Sra. Montse Cervantes recomana justificar les subvencions del 2014 abans de finalitzar
l’any.

Per a l’any 2015, informa que s’incrementa la partida pressupostària de 26.000 a 28.000
€ a repartir entre les entitats.

També informa que, segons la Ordenança reguladora de les bases generals i específiques
de subvencions de l’Ajuntament d'Argentona en els àmbits de benestar social,
solidaritat/cooperació, joventut, esports, cultura i medi ambient, hi ha hagut algunes
modificacions, entre les quals cal destacar:

Fins l’any 2014, s’aprovaven les bases anuals.
Pel que fa al 2015, les bases tindran caràcter indefinit i es mantindran en vigor mentre no
s’acordi la seva modificació o derogació. S’han adequat i actualitzat totes les puntuacions
de les baremacions, ampliant criteris i puntuacions.

Pel que fa a les justificacions, fins aquest 2014 s’havia de justificar com a mínim el doble
de la subvenció, tot i que es podia excepcionar.
De cara al 2015, s’haurà de justificar com a mínim l’import de la justificació concedida.

Finalment, pel que fa a la data límit de justificació, pel 2014 era el 30 de gener de 2015.
Pel que fa al 2015, la data límit de justificació serà el 15 de desembre de l’any en curs.

Tota aquesta informació es trobarà disponible al web municipal quan s’obri el període de
convocatòria.

4. Urgències

No se’n formula cap.

5. Precs i preguntes

Inicia aquest apartat de precs i preguntes la Sra. Montse Cervantes.

Primerament informa que a partir d’ara les convocatòries i les actes del Consell es
penjaran al web, per tal de donar compliment a la nova llei de transparència.

Pel que fa al camp esportiu municipal informa que:
S’han instal·lat xarxes darrere una porteria i tancat l’accés a aquesta zona.
El proper 22 de desembre s’instal·larà una megafonia nova.
Els nous vestidors està previst que es finalitzin a finals d’any.
A l’entrada principal s’està fent la rampa d’accés de minusvàlids.
El canvi de gespa s’iniciarà demà. La gespa vella de moment es guardarà a l’espera de
decidir si s’instal·la en algun dels camps de sauló que tenim.

Pel que fa al pavelló esportiu municipal informa que:
El proper 22 de desembre comencen diverses intervencions en estalvi energètic i
intervencions de millora dels equipaments.
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S’estan instal·lant sensors de moviment i llums leds tant en els vestidors com en els
lavabos.
També s’està canviat tot el sistema d’aigua calenta sanitària.
Durant 2 mesos no es podran fer servir les dutxes.
El passat 30 de novembre vam tenir moltes goteres en el pavelló. S’estan prenen mesures
per solucionar aquesta problemàtica.

A nivell general informa que:
Els esportistes sempre han d’estar amb els seus entrenadors per entrar dins del pavelló o
el camp.
S’ha de ser el màxim de puntual amb els horaris dels partits.
Els desfibril·ladors, tant del pavelló com del camp, s’han instal·lat fora de les consergeries
per tal que estiguin a l’abast de tots els usuaris.
És voluntat, de cara a l’any vinent, cobrir la pista poliesportiva exterior.
De cara a l’any vinent demanarà als conserges d’esports que també assisteixin als
Consells per tal que siguin coneixedors de tots els temes relatius al Consell municipal
d’esports. Es proposa que a cada Consell vingui un conserge en representació de la resta.
Ja s’han iniciat les obres de la piscina municipal. Està previst que entri en funcionament
aquest estiu.

La Sra. Montse Cervantes també informa que el proper mes de març cal renovar els
membres del Consell de la Vila.
Des del Consell d’Esports cal proposar un representant del Consell, més 6 persones en
representació de les entitats esportives.
També es demana 6 suplents en cas d’absència o renúncia.
El Consell de la Vila s’ha de renovar cada 3 anys i al febrer es compleix ja la data. Es
convoca, com a mínim, un cop l’any.

Actualment, al Consell de la Vila i per part de l’àmbit esportiu, hi participen:

Sr. Joan Puyo i Gatius, com a Representant del Consell d’Esports.
Sr. Antoni Rabassa i Españó, com a Representant de les entitats esportives.
Sr. Domènec Casabella i Duran, com a Representant de les entitats esportives.
Sr. Jordi Trafí i Prats, com a Representant de les entitats esportives.
Sr. Joan Pitarch i Bosch, com a Representant de les entitats esportives.
Sr. Ricardo Fernàndez i Vidal, com a Representant de les entitats esportives.
Sr. Ivo Claus i Soria, com a Representant de les entitats esportives.

Ara mateix s’està treballant en un reglament intern i es convida a que els Consells escullin
a nous representants, tot i que podrien repetir, durant dos mandats com a màxim.
Cal escollir 1 representant del Consell d’Esports, 6 d’entitats esportives, i 6 suplents en
cas d’absència o renúncia d’alguns dels membres.

Els actuals membres del Consell de la vila presents al Consell municipal d’esports
expliquen una mica com funciona aquest òrgan, la seva dinàmica i el seu punt de vista al
respecte.

S’obre un petit debat sobre aquest tema.

La Sra. Montse Cervantes pregunta si hi ha algun membre del Consell municipal d’esports
que vulgui ser el representant al Consell de la vila.



C/ Ramon Par, 1 – 08310 Argentona – NIF P-0800900-C
telèfon 93 797 49 00 – fax 93 797 08 00 - a/e: argentona@argentona.cat

4

Ajuntament d’Argentona

Com que no surt cap membre nou, i cap dels representants actuals té voluntat de repetir,
el Sr. Gil Mas demana que si hi ha algú que finalment s’engresca ens ho faci saber.

El Sr. Ricardo Fernàndez comenta que el camp de futbol de la zona esportiva municipal del
veïnat de Sant Miquel del Cros s’hauria de netejar una mica d’herbes.

La Sra. Montse Cervantes li respon que s’ho mirarà.

El Sr. Domènec Casabella pregunta que com es pren la decisió d’obrir un, dos o tres
mòduls de les grades del pavelló.

La Sra. Montse Cervantes respon que segon l’aforament previst, prèvia consulta a l’entitat
usuària.

El Sr. Ivó Claus demana que se’ls informi quan el pavelló es faci servir per esdeveniments
multitudinaris, com ara la Cursa de muntanya Castell de Burriac.
Comenta que va quedar l’aparcament col·lapsat i que no es va poder disposar de tres
vestidors durant tot el matí.

El Sr. Albert Bravo respon que s’informarà en properes ocasions.

La Sra. Montse Cervantes recorda que a partir de dimarts no es podrà fer servir el pavelló
degut al muntatge del Parc de Nadal.

I informa que finalment el dinar de Festa Major d’hivern es farà a Can Doro, i no al pavelló
tal i com inicialment estava previst.

I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les
21:15 hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a Secretari, en certifico.

Vist i plau

La Presidenta El Secretari


